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Abstract (en)
The electrical circuit breaker has two switching parts (10,20) with two contacts, a drive for moving the former switching part along a switching axis
(3), and a gear (2) for transferring the motion of the former switching part to a motion of the latter switching part. The gear has lever (30), which is
hinged with a swivel point (31) at the former switching part. The lever is hinged with a prismatic joint (35) at the rotating element (50). The prismatic
joint defines a firm angular relation between the lever and the rotating element. An independent claim is also included for a method for a contact
opening of the electrical circuit breaker.

Abstract (de)
Ein elektrischer Leistungsschalter umfasst ein erstes Schaltstück (10) mit einem ersten Abbrandkontakt; ein zweites Schaltstück (20) mit einem
zweiten Abbrandkontakt; einen Antrieb zum Bewegen des ersten Schaltstücks (10) längs einer Schalt-Bewegungsachse (3); und ein Getriebe (2)
zum Übertragen der Bewegung des ersten Schaltstücks (10) auf eine Bewegung des zweiten Schaltstücks (20). Das Getriebe (2) weist einen ersten
Hebel (30), ein Schwenkelement (50), das um eine Schwenkachse (56) schwenkbar ist, und einen Übertragungsmechanismus (40; 47, 48) zum
Übertragen einer Schwenkbewegung des Schwenkelements (50) auf eine Bewegung des zweiten Schaltstücks (20) auf.
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